
Van: E.J Roest (burgemeester) <Burgemeester@bloemendaal.nl>  

Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 14:41 

Onderwerp: RE: Onderzoeksrapport reddingsbrigade Bloemendaal 

 

Geachte leden van de raad, 

 

In 2018/19 heeft een student van de Hogeschool Amsterdam op mijn verzoek een scriptie 

geschreven over de subsidierelatie van de gemeente Bloemendaal met de Vrijwillige 

Reddingsbrigade Bloemendaal (‘Reddingsbrigade Bloemendaal / Financiering van de gemeente 
Bloemendaal aan de Vrijwillige Bloemendaals Reddingsbrigade’, 28-03-2019). 

 

Dit document is in het voorjaar 2019 aangeboden aan het college en vervolgens ter kennis gebracht 

aan de raad. Het heeft als inspiratie gediend voor de begroting 2019 waarin sindsdien een meerjaren 

investeringsprogramma (in de vorm van een voorziening met trekkingsrecht) voor de 

Reddingsbrigade Bloemendaal is opgenomen. Voorts zijn in 2019 aan de hand van het onder 

burgemeester Snoeck-Schuller opgestelde convenant nadere werkafspraken gemaakt met de 

Reddingsbrigade, bijvoorbeeld over verdere professionalisering van de financiële verslaglegging. 

 

Op verzoek van Liberaal Bloemendaal (de heer Martin Van de Bunt) wordt het rapport nogmaals 

aangeboden aan uw raad. 

 

Met vriendelijke groet, 

Elbert Roest 

 


